
Referat af bestyrelsesmøde 

01.10.2024 

 

1. Connie blev budt velkommen i bestyrelsen og Preben blev budt velkommen som suppleant. 

Bestyrelsesmøderne holdes tirsdage kl. 17 og går på omgang mellem medlemmer og suppleanter. 

 

2. Afdelingsmødet forløb stille og roligt, og der er ikke nogle særlige opmærksomhedspunkter. Tove 

omdeler som aftalt på mødet materialer til nabohjælp, og de gamle skralderum gøres klar til 

udlejning som administrationen står for. 

 

 

3. Der har været en henvendelse fra nr. 35 vedr. ukrudt der breder sig fra nr. 33. Tove kontakter Brian 

for at udtænke en løsning. 

Da snakken falder på nr. 33, opstår der en fortælling om et rotteangreb for nogle år siden, som der 

er nogle opklarende spørgsmål til. Tove kontakter Brian for at få afklaring på spørgsmålene.  

 

4. Aktivitetsudvalget har en julefrokost på programmet i december. 

Krolfbanen afventer bestyrelsen flere oplysninger om, når udvalget er kommet videre. 

 

5. Der har været 23 henvendelser vedr. nabohjælp, og der er udleveret klistermærker til døre og 

vinduer til de interesserede. 

 

6. Udlejningen af depotrummene står administrationen for. 

 Der kunne godt have været en bedre information til alle beboere i afdelingen vedr. muligheden for 

at leje rummene. Informationen er udelukkende kommet via referatet fra afdelingsmødet. 

Tove kontakter administrationen for at høre om interessen for depotrummene. 

 

7. Hvordan skal udlån af traileren fortsætte? Lige nu har Willy og Ole nøglerne, og man henvender sig 

til dem, når man gerne vil låne traileren. Der var en drøftelse af forskellige muligheder for 

registrering af udlån af traileren, men der er ikke truffet beslutning om ændring. Udfordringen er 

hvordan og hvem der skal sørge for, at traileren er i orden, hvis der bliver et 

kalenderbookingssystem. 

Der parkeres udenfor de anviste parkeringspladser. Tove kontakter Brian for at høre, om der kan 

opsættes et skilt med parkering forbudt, af og pålæsning tilladt ved nr. 2-8. 


